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Valná hromada 2023 
Zpráva předsedy JčBaS za rok 2022 

 
V roce 2022 žádalo JčBaS, tak jako předchozí roky o granty na OTP, SCM a Chod kraje, vše 

z dotací Jihočeského kraje. Žádost o OTP a SCM se bohužel kvůli úbytku jiných grantů musí žádat 
jen v opatření č.2 - výchova talentované mládeže, z grantu na podporu sportovní činnosti dětí a 
mládeže výkonnostního sportu na území JČK. Dotace na chod kraje se pak žádá z grantu na 
podporu sportovních svazů JČK. Oba granty byly na rok 2022 zažádány. Grant na chod kraje byl 
vyčerpán a řádně vyúčtován. Grant na OTP a CSM byl také již vyčerpán a vyúčtován bude 
v nejbližších dnech. 

Další granty pro náš svaz nebyly v roce 2022 k dispozici. 
 

V roce 2022 se VV JčBaS rozhodl, že uspořádá MČR dospělých a kategorie U11 pro rok 2023 a 
to ve Sportovní hale a v Sokolovně ČB. Žádost jsme podali a jak všichni víte, MČR jsme dostali, 
uspořádali a dle ohlasů myslím velmi důstojně a úspěšně.  Děkuji všem, kdo se jakkoliv podíleli na 
pomoci a přípravných pracích. 

 

Dlouhodobě máme v jihočeské oblasti problémy uspořádat a odehrát soutěž družstev dospělých, 
po předchozích letech, kdy jsme hráli spolu se Západočeskou oblastí se družstva dospělých nedařilo 
dát opětovně dohromady a odehrát nějakou smysluplnou celokrajskou soutěž. U družstev mládeže 
je situace bohužel obdobná. Přesto se ale naše mládežnická družstva pravidelně účastní 
regionálních výběrů U11, U13 a U15. Také jsme se úspěšně účastnili LODM 2022. 

 

Účastnili jsme se téměř všech VV ČBaS a aktivně se podíleli na dění v činnosti ČBaS, kde jsme 
bránili a prosazovali zájmy JčBaS. 

 

Co nás čeká do roku 2023:  
- JčBaS vyřizuje právní subjektivitu a stane se tak zapsaným spolkem 06-07/2023 
- Zažádali jsme a dostali přiděleno MČR 2024 ve stejném formátu jako loni – během 2/2 

2023 budou probíhat přípravné práce – dobrovolníci vítání – sponzoři také 
- Poprvé rozběhneme na území JČK SCM s finanční pomocí ze svazu 
- Vyjasnit budoucnost soutěží družstev všech kategorií 
- Uspořádat na jihu Čech školení nebo semináře, aby Jihočeši nemuseli cestovat po celé ČR 

 

Děkuji všem za dosavadní práci, ať už pro kluby, děti nebo JčBaS a držím nám palce i do roku 
2O23. 

 
Radomír Liebl 
Předseda JčBaS 
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